
想来伦敦学艺术？可别错过伦艺附中的暑期学校！ 

 

 
 

国际创意艺术学校 

 

成立于 2009 年，国际创意艺术学校（ISCA，即伦敦艺术大学附属高中）与伦敦

艺术大学有着紧密的合作关系，如今已发展成为一所为准备申请艺术设计类大学

本科级别的学生开设的全日制寄宿学校。 

 

 
 

2018 年 ISCA 暑期学校 

 

2018 年 ISCA 暑期学校时长两个星期，在广泛和令人兴奋的主题中，学生们会

接触到多种创意和文化机会。学生将由有经验的 ISCA 导师通过一系列动态的

艺术和设计作业来进行指导。在美术、时尚和图像传播等主题领域，还会引进

和开发工作的技巧和风格。 

The ISCA Summer School 2018 comprises two weeks of creative and cultural 

opportunities working under a broad and exciting theme. Students will 

be guided through a series of dynamic art and design assignments by 

experienced ISCA tutors. Skills and styles of working are introduced 

and developed within the subject areas of Fine Art, Fashion and Graphic 

Communications. 



 

 

在这个过程中，学生们将参观一些英国最负盛名的博物馆和最著名的地标建筑，

这些都会提供重要的研究起点和启示。我们希望学生不仅发现新的创造性天赋，

还经历丰富的文化体验。在整个课程中，学生可以参加英语课程以支持他们的学

习，提高他们的沟通能力。 

During the course, students will visit some of the country's most 

prestigious museums and best-known landmarks and these provide 

important research starting points and inspirations. Our hope is that 

students will discover not only new creative talents, but also a wealth 

of cultural experiences. Throughout the programme, students can attend 

English language lessons to support their studies and improve their 

ability to communicate. 

 

 

 



 
 

 

除了学习新技能，学生还将更好地了解英国教育系统是如何教授艺术和设计课

程的。 

As well as learning new skills, students will also gain a greater 

understanding of how art and design is taught in the UK education system. 

 

 



如果您想申请暑期学校，请点击以下链接访问我们的网站获取更多信息： 

If you would like to apply for the Summer School please follow the link 

to our website below for further information: 

https://www.isca.uk.com/summer-school/ 

  

我们要求所有申请者阅读协议细节，并提交预订表格至以下邮箱： 

admissions@isca.uk.com 

一旦我们收到预定表格，招生团队成员将在 24小时内与您联系。 

We require all potential applications to read the terms and conditions 

and submit a booking form to admissions@isca.uk.com. Once we have received 

the booking form a member of the admissions team will contact you within 

24 hours. 

 

 
 

Student Testimonial 学生感言 

                 —— Florence Lam 
 

 

在 ISCA我学习了纺织，平面设计和商业研究的 A-Level课程。我觉得在 ISCA

的学习让我真正了解了如何学习学位课程。在香港，艺术教育的重点在于技

巧，而在 ISCA，我学会了如何处理我的想法，并将其实现。我还发现在中

央圣马丁通过 ISCA 提供的 Foundation Plus 课程是一个很好的尝试，给予

我们尝试许多不同领域的机会。这一课程与我 A－level 学习结合得很好，

这意味着我能非常顺利地学习学位课程。今年夏天，我获得了中央圣马丁的

美术学士学位。 

At ISCA I studied for A-Levels in Textiles, Graphic Design and 

Business Studies. I feel that studying at ISCA gave me a real idea 

of how to study at degree level. In Hong Kong, art education focuses 

on skills, whereas at ISCA I learned how to process my ideas and bring 

them to life. I also found the intensive Foundation Plus course 



offered through ISCA at Central Saint Martins was a great opportunity 

to try many different areas. It combined well with my A level study 

and meant I had a very smooth progression onto the degree course. This 

summer I graduated with a BA in Fine Art from CSM. 

 

 

那里的导师对我们非常支持，设施也令人惊叹，与其他有才华、有动力的学

生一起学习和工作真是太棒了。课程提供了四种不同途径的学习机会，我选

择了 3D。学生们也有机会在伦敦的画廊展出。我的作品入围了 2014 年彭博

新当代作品，我最近还赢得了全国公开艺术比赛，作品将在萨默塞特宫展出，

我也很荣幸自己的作品能成为皇家阿尔斯特学院第 133 届年度展览的一部

分。我的作品还在一个在伦敦和纽约拥有活跃用户的在线画廊“艺术：我：

策展人”上展出。 

The tutors there were incredibly supportive, the facilities amazing 

and it was great to work with other talented and motivated students. 

The course offered the chance to specialise in one of four different 

pathways, and I chose 3D. Students were also given the chance to 

exhibit in galleries in London. My work has been shortlisted for 

Bloomberg New Contemporaries 2014, I am about to be exhibited at 

Somerset House as I recently won the National Open Art competition, 

and I am honoured to be part of Royal Ulster Academy’s 133rd Annual 

Exhibition. I am also represented by an online gallery called 

‘art:i:curate’ which is relatively active in London and New York. 



 

 

 

 

国际创意艺术学校 ISCA 

伦敦艺术大学附属高中 

 

长按二维码，关注更多资讯 

 


